

## СПБУТУиЭ стал членом ассоциации RSA

### St. Petersburg University of Management Technologies and Economics has become a member of the Regional Studies Association (RSA)



11 ноября 2021 г. Санкт-Петербургский университет технологий управления и экономики (СПБУТУиЭ) стал членом ассоциации RSA (Ассоциации региональных исследований).

**Regional studies association (RSA)** — независимая международная организация (основана в 1965 г.), занимающаяся анализом регионов и региональных проблем. Она фокусируется на исследованиях экономической, экологической и социальной политики в региональном контексте и действует на стыке академических кругов, политики и практики.

Международный характер членства в RSA обеспечивает высокие стандарты теоретического осмысления, эмпирического анализа и обсуждения фундаментальных и прикладных вопросов на международном уровне.

Для СПБУТУиЭ появилась возможность повысить глобальную открытость и развитие на мировой научно-исследовательской площадке, принимать участие в международных исследованиях, результаты которых представляются на конференциях в разных точках мира.

Ассоциация оказывает поддержку проведения исследований для корпоративных участников, издает пять журналов, которые индексируются в крупнейших аналитических системах, в том числе в Scopus, EBSCOhost (Business Source Complete, Business Source Corporate, Current Abstracts, TOC Premier), Social Sciences Citation Index, а также проводит международные конференции и онлайн-мероприятия.

The Regional Studies Association (RSA) is an independent organization (founded in 1965) dealing with regional studies issues as well as the analysis of different regions. It focuses on economic, environmental and social policy research in the regional context and operates at the intersection of academia, politics and practice.

The international nature of RSA membership ensures high standards of theoretical understanding, empirical analysis and discussion of fundamental and applied issues at the international level.

UMTE's membership in RSA means the opportunity to increase global openness and development on the global research platform, to joint international research, the results of which are presented at conferences in different parts of the world.

The Association supports research activities, publishes five journals that are indexed in major analytical systems, including Scopus, EBSCOhost (Business Source Complete, Business Source Corporate, Current Abstracts, TOC Premier), Social Sciences Citation Index, and also holds international conferences and online events.